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Marszałek Geblewicz o skutecznym wykorzystaniu
funduszy unijnych w Województwie
Zachodniopomorskim podczas pandemii

Czytaj więcej na stronie portalu wSzczecinie.pl lub w załączeniu.

 

Sfinansowane ze środków UE. Wyrażone poglądy i opinie są jedynie opiniami autora lub autorów i niekoniecznie
odzwierciedlają poglądy i opinie Unii Europejskiej lub Komisja Europejska. Unia Europejska ani Komisja Europejska nie
ponoszą za nie odpowiedzialności.

https://wszczecinie.pl/aktualnosci,marszalek_geblewicz_o_skutecznym_wykorzystaniu_funduszy_unijnych_w_wojewodztwie_zachodniopomorskim_podczas_pandemii_covid_19,id-35984.html

